
Hej! 

Badet i Sätra är väldigt fint och välbesökt. Med allt varmare och soligare somrar 

kan det behövas mer solskydd än de fåtal träd som står där idag så det går att få 

skugga. Är även många barnfamiljer där, och barn ska ju som känt inte vistas någon 

längre tid i solen. Den lilla skugga som idag finns brukar vara eftertraktad. 

Alltså, gärna fler träd som ger skugga vid Sätrabadet!


